

## 行程开关

### LIMIT SWITCH

我厂专为机床配套生产的行程开关是引进德国与美国技术开发研制而成的，适用于交流50~60HZ；AC380V；DC220V；电流至10A的控制线路中，将机械运动转变成电气信号，作为机床、机械自动控制限制运动机构动作或自动化程序控制之用，正常工作在海拔2500m；环境温度-25℃+40℃；周围环境湿度90%；操作频率1200次/小时；防护等级IP65；符合IEC337-1，GB14048.5-2001标准。

Our limit switch is researched by the technology which we bring in from Germany and the U.S. The product is to service at the electrical circuit of AC 50~60HZ, AC380V, DC220V and current of 10A to limit automatic control of machine tool, the action of movement mechanism control program or automatic program control. The nominal service conditions include an ambient temperature of -25℃ ~ +40℃, ambient relative humidity of 90%, an altitude of 2500m, operation frequency of 600 time/min, swing of 0.5mm and protection degree of IP65. It complies with the standard of IEC337-1 and GB14048.5-2001.

<p><b>LXK3-20S/T</b></p>	<p><b>LXK3-20S/H</b></p>
<p><b>X2</b></p>	<p><b>X2-N</b></p>
<p><b>JW2-11Z/3</b></p>	<p><b>JW2-11Z/3TH</b></p>
<p><b>LXZ1-A03/D12</b> 锥角式 <b>LXZ1-A03/R12</b> 滚轮式 <b>LXZ1-A03/C12</b> 滚球式</p>	<p><b>LXZ1-03L/N</b> 锥角式 <b>LXZ1-03L/W</b> 滚轮式 <b>LXZ1-03L/C</b> 滚球式</p>

## JWM6系列门限位开关 JWM6 SERIES LIMITSWITCH

### 一、适用范围 APPLICATION

JWM6系列门开关是一种新颖的门限位开关，是机床或电气控制柜安全工作的电气联锁开关，通常串接在带有失压或分励线圈的主令开关电路中，即能等效于一般的限位开关，又能进行定位，使接触点保护转换状态。

JWM6 Limit switch is one kind of door position-limit switch new and original, the electricity interlinking switch being that the machine tool or electric control chest safety works, ascends equivalent Yu of energy-like position-limit switch, can carry out allocation, make adherent point junction point protect transition status in taking over host order switch circuit losing pressure or encouraging a coil mark in belt generally string.

### 二、型号及其含义 MODEL NO. AND ITS MEANING



JW M 6 - 1 1 A

A: 派生品种; 无标志: 标准

常开触点数 NO

常闭触点数 NC

设计序号 Number

门开关 For door

微动开关 switch

### 三、JWM6外型及安装尺寸

#### DIMENSION DRAWINGS FOR JWM6

